

「躍動校園 活力人生」計劃
「發展活躍及健康的中學校園」分享會(I) (修訂)

“Active Students, Active People” Campaign: Sharing Session on “Developing an Active and Healthy School Campus in Secondary Schools” (I) (Refreshed)

日期 Date : 2023 年 1 月 6 日 (星期五) 6 January 2023 (Friday)
 時間 Time : 15:00 – 17:00
 地點 Venue : 九龍塘沙福道十九號教育局九龍塘教育服務中心西座四樓 W421 室
 W421, 4/F, West Block, EDB Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong
 課程編號 Course Code : CDI020221938

課程內容 Programme

時間 Time	內容 Content	講者 Speaker
14:50 – 15:00	登記 Registration	
15:00 – 15:05	簡介 Introduction	課程發展主任 (體育) 吳俊輝先生 Mr NG Chun-fai, Daniel Curriculum Development Officer (Physical Education)
15:05 – 15:35	校本示例分享 (一) 透過運動嘉年華會提升校園體育氛圍 Sharing of School Practice (I): Enhancement of Sports Atmosphere in School through Sports Carnival	香港教師會李興貴中學 朱凱鈴女士 Ms CHU Hoi-ling Hong Kong Teachers' Association Lee Heng Kwei Secondary School
15:35 – 15:50	有效的學與教策略——增加學生參與體能 活動的動機及時間 Effective Learning and Teaching Strategies - Enhancing Motivation and Time for Students to Engage in Physical Activities	課程發展主任 (體育) 關麗嫦女士 Ms KWAN Lai-sheung Curriculum Development Officer (Physical Education)
15:50 – 16:00	小休 Break	
16:00 – 16:40	校本示例分享 (二) 創造學習空間 延續學生參與運動的興趣 Sharing of School Practice (II): Creating Learning Space to Continue Students' Interest in Sports Participation	天主教新民書院 黎可基先生 Mr LAI Ho-ki Newman Catholic College
16:40 – 17:00	小組討論及總結 Group Discussion and Conclusion	課程發展主任 (體育) 吳俊輝先生 Mr NG Chun-fai, Daniel Curriculum Development Officer (Physical Education)

Remarks 備註

1. 主辦單位將於 2023 年 1 月 3 日或之前透過電子化服務入門網站發送申請結果。主辦單位建議參加者在培訓行事曆提供**最新的電郵地址**，以便聯絡。如參加者沒有收到電郵，請致電 2760 7794 與教育局體育組吳俊輝先生聯絡。

The application result will be sent to applicants via the e-Service Portal Account on or before 3 January 2023. Participants are recommended to provide an **up-to-date email address** on TCS to facilitate communication. If no email is received, please contact Mr Daniel NG of the PE Section, EDB on 2760 7794.

2. 參加者若**遲到超過 30 分鐘**或**早退**，而事前未獲主辦單位同意，其出席紀錄將不獲計算。
Attendance will NOT be recorded if participants arrive **late for more than 30 minutes** or **leave early** without seeking prior consent of the organiser.